
 
 
 
 
 
REFERAT STYREMØTE  
 

Møtested Klubbhuset Kolbotn IL Dato: 22.9.2021 
Tid:    19:00 
 

 
Tilstede 

Nina Vøllestad, Jan Thomas Birkeland(Teams), Oskar A. Kleven, Anne-Lise Sørli, Eivind 
Aserud og Line Meinert Rød  

 
Forfall 

 
Anne Grete Kaasa og Andreas Jeksrud 

Referent 
 

 
Trond Linnestad 

Dato 
neste 
møte 

 
12. oktober på Mastemyr kl 20:00. Klubbmøte fra kl 18:00 – 20:00 

 
Nr. Sak: Oppfølging av/Ansvar 
1 Godkjenning av referat fra styremøte den 16.8.2021 

 
Vedtak: Godkjent 
 

Teams mappe filer for møtet 

2 
 

Evaluering av partnerskapsavtalen 
 

1. Alle går gjennom avtalen hjemme og vurderer hvordan 
avtalen har fungert for oss. Alle stiller forberedt til neste 
styremøte. 

Aktuelle endringer: 
-Burde vi få inn et stormøte med aktuelle politikere? 
-Vi vil ha inn hvordan rehabilitere anlegg. 
 

2. Deretter vurdere til diskusjon med klubbene. 
3. Deretter diskutere endringene med Sissel og Sindre. 
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Status og videre planer for oppfølging av arbeidsprogrammet 
 
Rehabilitering av anlegg og sikring av kvalitet: 
«Idrettslagene inviteres til å gi innspill i to runder, først i en kort 
spørreundersøkelse og så ved gjennomgang i fellesmøte 12/10.» 
 
 
Det har kommet innspill fra OI og KIL og Ski IL. Se epost fra Anne 
Lise 22/09. 
 
Jan Thomas purrer de som ikke har svart. 
 
Diskuteres med klubbene 12/10 kl 18-20 
 
Styremøte avholdes kl 20 for å oppsummere. 
-------------------------------------------------------------------------------- 
 
Plan for friidrettsstadion: Andreas har laget et opplegg for hvordan 
vi involverer de relevante idrettslagene. 
 
Se Plan for friidrettsstadion i teams i mappen for møte. 
Planen ser fin ut og kan bli et fint prosjekt.  
-------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
 
 
Utendørs kombinasjonsanlegg:  

Teams mappe filer for møtet 
 
Jan Thomas og Anne Lise 
er ansvarlig for opplegget i 
forholde til idrettslagene. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Andreas 
 
 
 
 
 
 
Oskar 
 



 
Se epost fra Oskar 22.9.  
Planen går videre og blir hovedtema på møte 18.11 
 
-------------------------------------------------------------------------------- 
 
Likeverdige og hensiktsmessige avtaler for bruk av kommunens 
anlegg:  
 
Idrettsrådet ønsker å kunne diskutere saken med idrettslagene før den 
legges frem til behandling. Saken er diffus.  
 
- Vi må få status og en avklaring fra kommunen. 
- Settes på dagsorden for klubbmøte den 12/10.  
------------------------------------------------------------------------------- 
  
Tilrettelegging for at idrettslag kan bygge og drifte anlegg:  
Saken avventer til litt senere på høsten. 
------------------------------------------------------------- 
 
Prioritering av anlegg: 
 
Et av hovedtemaene på klubbmøte 12. oktober. 
 
Kommunen må orientere osv på klubbmøte. Nina kontakter 
kommunen om dette.  
------------------------------------------------------------------------------- 
 
Dialog med kommunen om treningstid i private anlegg:  
 
Invitasjon sendes til aktuelle idrettslag. 
 
------------------------------------------------------------------------------- 
 
Strategi for toppidrett:  
 
Invitere aktuelle idrettslag for å lage en plan for arbeidet.  
 
Presentere status i klubbmøte 18.november. 
---------------------------------------------------------------------------------- 
 
Finansiering av administrativ ressurs:  
 
Avslag på søknad mottatt fra kommunen. Beslutning er gjort på 
administrativt nivå.  
Det sendes informasjon om søknad og avslag til Utvalg for oppvekst, 
idrett og kultur. 
  

 
 
 
 
 
 
 
 
Nina 
Trond 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Nina 
 
 
 
 
 
 
 
 
Anne Grethe og Nina 
 
 
 
 
 
Jan Thomas og Eivind 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Nina 

4 Fordeling av LAM 
 
Det kommer ekstramidler, men vi vet p.t. ikke hvor mye. Styret 
beslutter utbetaling etter epostsirkulasjon. 
 

 
Teams mappen: 
Filer: LAM 2021 utkast 
regneark 

5 Møter med klubbene og kommunen 
 
Møte 1: 
Dato: Tirsdag 12.oktober (styremøtedag)  
Sted: Quality Hotel™ Entry. Mastemyr.  
Temaer: Rehabilitering og prioritering av anlegg. Driftsavtaler kan 
også være aktuelt. 
 
Møte 2:  
Dato: Planlagt til 18. nov.  
Sted: Quality Hotel™ Entry. Mastemyr. 
Temaer: Kombinasjonsanlegg, Partnerskapsavtalen. 
 
   

 
 
 
 
 
 
Trond 
 
 
 
 
Trond 



6 Utlysning av midler til idrettsråd i Viken 
 
Søknad om dekning av utgifter for klubbmøtene 12/10 og 18/11 
sendes Viken IK. 
 

 
 
Trond 

7 Orienteringssaker 
• Invitasjon til Anleggs- og lederkonferansen i Norges 

Gymnastikk og Turnforbund 29.-31 oktober Sola.  
- Konklusjon: Ingen drar 
 

• Anleggskonferansen i Asker:  
Veldig bra. Imponerende hva de har fått til. Jan Thomas 
engasjerte seg i debatten. Kom bla forslag om flerbruksanlegg 
til haller/ishockeyhaller og om å legge til anneks for 
kampsportanlegg.    
 

• Vi bør ha et møte med kommunedirektøren. Og invitere han til 
møte 12/10. Oppfordre han til å si noen ord. 
 

• Det har vært mye frem og tilbake rundt kunstløp-klubbens 
bruk av ishallen. Men det er nå fastlagt hva de får disponere.  

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Nina 
 

8 Daglig leder informerer 
 

• Eget notat. 
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Eventuelt  
 
Alle sender epost om hva vi bør oppdatere hjemmesiden med 
 

 

 


